
Referat fra bestyrelsesmøde d. 17 august 2021.  

Fraværende: Pia 

Allerførst en generel snak om Mariannes valg om at gå på efterløn. Der bliver 

afholdt et traktement d. 15 september kl. 13.30 – 16.00 for inviterede. Dog 

uden taler. Vi snakkede om hvad der så skal ske. 

1. Referat fra sidst. 

Ingen havde noget.  

 

2. Nyt fra Lone. 

God sommer, alle er tilbage. Vi har ingen afspærringer på legepladsen mere. 

Det er gået fint, børnene leger på kryds og tværs. Vi har købt 

afspærringsmuligheder, så vi kan vælge en dag af lave et lille afgrænset 

område, hvis man fx skal have en cykeldag. Man skal lige vende sig til at hele 

legepladsen er åben, der er børn som måske ikke ses. Og som forældre kan 

man ikke helt forvente at de ansatte ved helt præcis, hvor børnene er.  

Vi er gået tilbage til det ”gamle”, som det var før corona. Børnene hjælper igen 

Rikke i køkkenet, hvor stuerne har en måned af gangen.  

 

3. Nyt fra Kim Verner. 

Kim Verner skal snakke med Lars på et eller andet tidspunkt. 

 

4. Nyt fra Marianne. 

Der er ikke så meget nyt. Vi er pt. 40 børn. I løbet af foråret kommer der en 

del børn, men vi mister 21 børn sommeren 2022. Vi mangler børn. 

5. Sommerfest. 

Der afholdes sommerfest d. 9 september. 

Vi skal huske at minde Jackie om at hun skal kontakte købmanden ang. 

slushice maskinen. 

Der skal laves en tipskupon, som skal udleveres til forældrene under middagen. 

Der kommer en præmie til vinderen fra købmanden. Maria og Marianne laver en 

quiz. Vi bliver over 140 mennesker. Bestyrelsen laver en bradepandekage hver. 

Jackie laver to.  

 

6. Forældremøde. 

Det bliver d. 14 oktober kl. 19 – 21.30. 

Dagsorden bliver. 

- Sang (Lone finder en sang) 

- Oplæg fra Kell. 

- Beretning fra Kim. 

- Beretning fra Mette. 

- Valg til bestyrelsen. 



- Kaffe på stuerne, hvor der skal snakkes om læringsmiljø på legepladsen ud 

fra et lille oplæg om læringsmiljø. 

Der skal vælges 4 medlemmer og 1 supl. Maria og Kim stiller op igen. Der skal 

vælges 2 for 2 år og 2 for 1 år.  

Før kaffen skal den nye bestyrelse konstitueres.  

7. Evt. 

Fonde. Der udleveres et papir til huset, som kan udfyldes til fx at søge til en 

klatrevæg.  

Der blev snakket om feriepasning i Klinkby. Det var et ønske at de folk som var 

på arbejde var bedre forberedt til at tage iom børnene, som kom uden en kendt 

voksen. Marianne tager det med på næste fagrådsmøde. 


